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Hallituksen kokous 20/2022

Aika: 24.8.2022, klo 15.30

Paikka: Tietotekniikan talo A211, Konemiehentie 2

Paikalla:
Hallitus
Ulrica “Ullis” Bladh (puheenjohtaja)

Iida Saaristomaa (sihteeri)

Inkeri Nora (saapui kohdassa 2)

Juho Alin (saapui kohdassa 6)

Julia Sippala (saapui kohdassa 4)

Laura Puusola

Rahim Ahsanullah (poistui kohdassa 6, palasi kohdassa 7)

Rebekka Sihvola

Ruusu Nurmi

Muut läsnäolijat
Mea Pousar (poistui kohdassa 9.4)

Toni Laurén (poistui kohdassa 10.2)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 15.30.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Inkeri saapui 15.31.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Laura Puusola ja Ruusu Nurmi.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi seuraavin muutoksin:

- Lisätään kohta 8.2 Club X voittojen käyttö ja siirretään seuraavia kohtia

vastaavasti.

- Lisätään kohta 9.2 Kääpäkapteenien fiilikset Orientaatioviikosta ja siirretään

seuraavia vastaavasti.

- Lisätään kohta 10.2 Ilmoitusasiaa Alliance-tapahtumasta ja siirretään seuraavia

kohtia vastaavasti.

Julia saapui 15.34.



5. Ilmoitusasiat
Rahim ilmoitti evääksi banaaneja ja suklaata. Mea ilmoitti, ettei aio syödä vihreitä

banaaneja. Iida ilmoitti, että kokouksessa on vierailemassa kääpäkapteeni Mea ja

kulttuurineuvos Toni.

6. Kuulumiskierros
Milja: Karkasi kunnolla mökkeilemään, ensimmäistä ja viimeistä kertaa tänä kesänä. On
innoissaan syksystä, vähemmän koulua niin kerkeää tekemään kaikkea muutakin.
Hämmentynyt, koska kirjoittaa itsestään kuulumisia kolmannessa persoonassa.
Tuukka: Kuuluu hyvää, toivottavasti helteet loppuu asap :)
Julia: Odottaa, että saisi nukuttua orientaatioviikolla. Enää pari päivää töitä jäljellä.

Mea: Oli viime viikon kipeenä ja nyt taas ihanaa olla terveiden kirjoissa ja hallituksen

kokouksessa. Syksystä tulee hieno, odottaa hallitussitsejä.

Ruusu: Polvia särkee, mistä syyttää eilistä fudismatsia. Kandi lähes valmis.

Rebekka: Ensi viikko lomaa töistä. Mustelmia prodekolaisten jäljiltä.

Toni: Oikein hyvää, lukuvuosi starttaamassa ja jännittää miten saa kaiken pysymään

kasassa. Kulttuuritoimikunta virkistäytyy tänään.

Iida: Hyvää, levännyttä ja vähän pohtivaista.

Laura: Kuulumiskierroksen aikaan ei kuulu mitään. Vieläkään ei tunnu, että phuksit tulee

perjantaina. Voi olla, että viikon päästä vituttaa.

Rahim: Vähän väsyttää, vähän stressaa. Phuksit saapuu perjantaina. Työpresis purkissa ja

meni hyvin, nyt vähän lomaa töistä!

Juho saapui 15.39.

Inkeri: Ensi viikolla stressaava viikko töissä, mutta sitten rauhoittuu. Vähän vaikea päivä.

Ullis: Osti tänään aurinkolasit monen kuukauden harkinnan jälkeen. Tosi iloinen tästä. Osti

myös uuden mekon, joka saapuu tänään, ja ruukun.

Juho: Verkkokauppa alkaa olemaan valmis ja leuka toimii taas. [Juhon leuka oli yöllä jumissa, syy

epäselvä]

Rahim poistui 15.42.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Markus Laine

Tarvikkeet phuksikirjeiden koristeluun ja

eväitä kirjeidenkirjoitusiltaan 8.8.2022.

(Phuksikapteenin budjetista) 100,16 €

Hyväksytty

Meri Ruuska Tour of the Nordics 300,00 € Hyväksytty

Iida Saaristomaa Killan kesäpäivien 17.8.2022 ruokatilaus 170,01 € Hyväksytty



Atte Makkonen Olkkarille suodantipusseja ja jäätelöä. 9,53 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Lasten päivän säätiö sr Linkity lintsillä -rannekkeet 780,00 € Hyväksytty

Rahim palasi 15.43.

Siirryttiin kohtaan 10.2.

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin Khoa Vu Tran Dang, Esko Evtyukov, Antti Harju, Salla Lyytikäinen,

Milja Rantanen, Iiris Vuorialho, Petra Alaharjula, Lotta Jansson ja Leevi

Hormaluoma varsinaisiksi jäseniksi. Hyväksyttiin Sofie Bäckström

ulkojäseneksi.

Hyväksyttiin ehdollisesti Emilia Lauri, Nina Hirvonen, Matteo Circa ja Pitarch

Perpinya varsinaisiksi jäseniksi, hyväksytään kunhan jäsenmaksut on

varmistettu.

8.2. Club X voittojen käyttö
Kevään Club X teki voittoa, joten keskusteltiin siitä mitä rahoilla tehdään. Osa

voitoista annetaan järjestäjien kaatoon ja osa voidaan käyttää esimerkiksi

Orientaatioviikon Pöhinäpartyssa.

8.3. Tärkeimmät nostot 24.8. Dekaanilounaalta
Ullis laittaa kunnon koosteen Slackiin. Lounaalla keskusteltiin muun muassa

seuraavista asioista:

- SCI on viestinyt kurssihenkilökunnalle syksyn opetuksesta. Kurssin

järjestäjät saavat päättää toteutusmuodosta, eikä

etätoteutusmahdollisuutta tarvitse olla. Toivottiin, että killat viestivät

opiskelijoille tästä ohjeistuksesta.

- Nostettiin keskusteluun infon vaihtokohteet ja se, miten usein

yhteistyötä tehdään joko hyvin tietotekniikka tai

tuotantotalous-painotteisten laitosten kanssa, jolloin näiden laitosten

ulkopuolisia kursseja ei voi ottaa vaikka ne sopisivatkin infolaisille.

Palaute kuultiin ja Ullis sai jatkotoimenpide-ehdotukset, joita lähtee

edistämään Inkerin kanssa.

8.4. Muut esille tulevat asiat
Riston tulevaisuus ohjelmanjohtajana on herättänyt keskustelua kiltalaisten

parissa. Killan ja opiskelijoiden kanta on tehty koululle selkeäksi erinäisissä



tapaamisissa, joten paljonkaan enempää ei voida kiltana tehdä. Risto on myös

luvannut viestiä opiskelijoiden suuntaan, kunhan on jotain kerrottavaa.

9. Yhteisö
9.1. Vuosijuhlaedustukset

Saatiin kutsu Aalto Economics -vuosijuhlille, jonka ilmoittautuminen sulkeutuu

viikon lopussa. Julia lähtee edustamaan ja etsii kaverin toimarien joukosta.

Prodekon vuosijuhlille Diskonttaukseen tuli kutsu koko hallitukselle. Katsotaan

ketkä kaksi saavat killan tuen, kunhan muut vuoden vujuedustukset on jaettu ja

annetaan niille joilla on vähiten edustuksia. Ryhdytään pohtimaan vujuillan

agendaa ja lahjaa.

Myös NuDen vujuille tuli kutsu, etsitään edustajia joko hallituksesta tai

toimareista.

9.2. Kääpäkapteenien fiilikset Orientaatioviikosta
Kääpäkapteenisto pitää huomenna kokouksen, syö vohveleita ja suunnittelee

loppuvuotta. Syksyllä on tulossa phabusitsit SCI:n kanssa, sekä bingoiltoja

uuden bingokoneen avittamana. Kääpäkapteeniston fiilis orientaatioviikosta on

hyvä. Kääpäretriittisuunnitelmat jatkuvat huomisessa miitissä, tapahtunee

syksyllä.

9.3. #purkusession adminit
Viime kokouksessa käsittelyyn otettu #purkusession adminikeskustelu jatkui,

kun Ullis otti yhteyttä nykyisiin admineihin. Pohdinnassa oli etenkin se, miten

hallituksen jäsenten adminiksi lisääminen muuttaisi kanavan virallisuutta.

Päädyttiin kuitenkin siihen, että #purkusessio halutaan pitää edelleen

epävirallisena kanavana eikä nähty, että se muuttuisi adminien lisäyksen

seurauksena. Pyydetään ryhmään lisättävän neljä aktiivisesti kiltatoiminnassa

olevaa adminia, joihin kiltalaisten olisi helppo ottaa yhteyttä

ongelmatilanteissa.

9.4. Muut esille tulevat asiat
-

Mea poistui 16.30.

Siirryttiin kokoustauolle 16.30.
Palattiin kokoustauolta 16.42.

10. Tapahtumat
10.1. Kaikkien aikojen hallitussitsit 27.8.

Tapahtuvat lauantaina. Hallitus saapuu klo 12 valmistelemaan ruokia ja

koristeluja. Nestori Lautanala otti koppia läsystä ja lukkaroinnista, ja rekrysi

muutaman lukkarin osallistujista.



AH22 yhteinen pukeutumistwisti on karkkikaulakorut. Summasummarum,

tapahtuu ja järjestelyt hanskassa.

Siirryttiin kohtaan 10.3.

10.2. Ilmoitusasiaa Alliance-tapahtumasta
Toni kertoi kevään Alliance-tapahtumasta ja tulevaisuudensuunnitelmista.

Keväällä järjestettiin Athene plays Alliance -tapahtuma, joka laajennettiin

lopulta koko SCI:n laajuiseksi. Osallistujat tykkäsivät tapahtumasta ja ilmaisivat

halukkuutta pelata uudestaan.

22.9. järjestetään Helsingin YK Nuorten kanssa vastaavanlainen

yhteistapahtuma. Toni laittaa ilmon tulille ja lisää tapahtuman killan kalenteriin.

Toni poistui 15.45.

Siirryttiin kohtaan 8.

10.3. Muut esille tulevat asiat
Linkity Lintsillä  tapahtuu ja athenelaisia lähtee tapahtumaan 30 henkilöä.

11. Phuksi- ja ISOasiat
11.1. Hallituksen vastuut varaslähdössä ja orientaatioviikolla

Varaslähtöpäivänä kynnelle kykenevät kokkailevat ruokia klo 16 lähtien ja muut

saapuvat tarvittaessa auttamaan klo 18 paikkeilla. Siivoilut aloitetaan hymnin

jälkeen ja paikalla olevilta toivotaan apua.

Hallitusvideon kuvaukset on hoidettu ja video esitellään orientaatioviikon

maanantaina. Illalla on nuotioilta, jonne hallitus voi tulla hengailemaan.

Tiistaina klo 13-16 tapahtuu Tour de Toimari, jossa hallituksella on rasti.

Hallitus fasilitoi norjalaista jalkaleikkiä. Keskiviikkona ja torstaina hallituksella

ei ole vastuita. Perjantaina saa mennä pelaamaan phuksit vs. phabut

phutismatsissa.

11.2. Ota- ja Stadisuunnistukset 31.8.-1.9. ja 8.9.
Otasuunnistuksessa ei ole Athenen rastia. Selvitetään olisiko ISOilla intoa

lähteä pitämään rastia Stadisuunnistukseen.

11.3. Aalto Party 6.9.
Orientaatioviikon jälkeisenä tiistaina tapahtuvassa Aalto Partyssa on Athenen

rasti. Paikalle ovat lupautuneet Juho, Tuukka, Rahim, Rebekka, Julia ja Laura.

11.4. Muut esille tulevat asiat
-



12. MKV-asiat
12.1. Head Start 26.8.

Tapahtuu perjantaina. Ensin Helsingissä Kaisaniemenpuistossa piknik klo 18,

jota suunnitellaan tarkemmin tänään pidettävässä miitissä ISOjen kanssa.

Piknikiltä saavutaan noin kello 19.30 Amfille, missä kipparit ja ISOvastaava

esittäytyvät. Sieltä siirrytään OK20 yhteisille jatkoille. Osallistujia

varaslähdössä on noin 30 phuksia ja noin 30 MKV-ISOa.

12.2. Orientaatioviikko 29.8.-2.9.
Rahim menee maanantaina tervetuliaistilaisuuteen esittelemään Athenea.

EITllä on päivisin paljon omia juttuja, mutta ISOt kierrättää opiskelijoita

kampuksella ja lounastaa heidän kanssaan. Tiistaina MKV-phuksit osallistuu

myös Tour de Toimariin, lisäksi illalla on Sauna Experience -tapahtuma.

Keskiviikkona mennään Helsinkiin pelaamaan lohikäärmepeliä ja halukkaat

pääsevät kiertelemään baareja. Torstaina on Aallon järjestämää tapahtumaa ja

illalla MKV-phuksit osallistuvat Otasuunnistukseen. Perjantaina myös

MKV-sektori tulee Silkkiniitylle pelaamaan jalkapalloa omalla porukalla, ja illalla

on luvassa yhteinen Pöhinäparty.

Pidetään mahdollisesti hallituksen esittäytyminen Olkkarilla tiistaina klo

12.30-13 välillä. Pollataan pääseekö porukka paikalle.

12.3. Muut esille tulevat asiat
Ulkkareita on saapunut pikkuhiljaa Suomeen, hurraa!

13. Viestintä
13.1. Valokuvaaja varaslähtöön

Oona Paananen on luvannut tulla kuvailemaan varaslähtöä erityisesti Amfille.

Myös Meri Tuominen on lupautunut tulemaan kuvaamaan.

13.2. Muut esille tulevat asiat
-

14. Muu toiminta
14.1. Kangaskassit

Iida joutuu suunnittelemaan kangaskassin vähän uudestaan paino-ongelmien

takia. Toivottavasti kassit saadaan tällä viikolla tilaukseen.

14.2. Ensimmäisen periodin vakiokokousaika
Doodlataan vakiokokousaika tämän ja ensi viikon aikana, jotta voidaan valita

ensimmäisen periodin vakiokokousaika.

14.3. Sakkojen päivitys
Juholle yksi (1) sakko myöhästymisestä. Ruusulle ja Juholle yhdet (1)

performanssisakot doodlauksen myöhästymisestä.



14.4. Pöytäkirjojen tarkastukset
Rullaavat. Olemassa olevat pöytäkirjat ovat kaikki netissä.

15. Muut esille tulevat asiat
-

16. Seuraava kokous
Viikolla 36, ajankohta tarkentuu. Eväsvuorossa Rebekka.

17. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 17.19.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Laura Puusola Ruusu Nurmi

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Ulrica Bladh Iida Saaristomaa


